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Bert Westenberg <westenbergbert@gmail.com>

årsmötesprotokoll ev problem? 
14 meddelanden

Bert Westenberg <westenbergbert@gmail.com> 27 oktober 2020 11:02
Till: Pär Svensson <parsvmail@gmail.com>

สวสัดตีอนบา่ย
Du antydde att du hade vissa problem med inläggning av årsmötesprotokollen som de skickats - vad är problemet som jag ev kan åtgärda framgent?
Ha det,
Bert

Pär Svensson <parsvmail@gmail.com> 27 oktober 2020 11:34
Till: Bert Westenberg <westenbergbert@gmail.com>

Hej, nej det är inga problem som du kan åtgärda, mer än möjligen indirekt och begränsas till årsmötesprotokollen under "Arkiv", "Årsmöten". Av någon
anledning valde man att där inte ge en fullständig och därmed mer korrekt bild av årsmöteshandlingarna. I stället redovisas enbart årsmötesprotokollet och
verksamhetsberättelsen. En struktur som jag där blir tvungen att fortsatt följa. Min personliga åsikt är att samtliga medlemmar och eventuellt även sponsorer
skall ha tillgång till fullständiga årsmötehandlingar det har de inte nu. Det är det bara styrelsen som har. Jag har heller aldrig tidigare sett att en ideell
organisation gör sina årsmötesprotokoll offentliga. Kanske inte fel, men udda. Nu när man har medlemssidor förstår jag inte varför man inte tar bort den delen
på de offentliga sidorna och i stället ger samtliga medlemmar och eventuellt sponsorer, möjlighet att läsa hela årsmötesdokumentationen. /P    
[Citerad text är dold]

Bert Westenberg <westenbergbert@gmail.com> 27 oktober 2020 13:49
Till: Pär Svensson <parsvmail@gmail.com>

Har jag förstått dig rätt så skulle vi ta bort Årsmötesprotokollen från Arkiv - Årsmöten. Ska vi göra så att man ger medlemmar och sponsorer endast tillgång till
årsmötesprotokollen där de ligger i Styrelsedokument. Går det att lösa på ett enkelt sätt för dig. Föreslår vi gör så om det är det du syftade på i ditt mejl.
Är inte säker jag har fattat situationen helt rätt  - teach me "tiger"!
Hälsningar, 
Bert 
[Citerad text är dold]

Pär Svensson <parsvmail@gmail.com> 27 oktober 2020 13:56
Till: Bert Westenberg <westenbergbert@gmail.com>

Du har förstått mig helt rätt. För mig innebär det inga svårigheter att från en medlemssida länka till specifika styrelessidor, knappt 10 minuters jobb. Bara säg
till om du vill ha bort årsmötesprotokollen från de allmänna sidorna och i stället ha dem på de olika medlemssidorna. /P 
[Citerad text är dold]

Bert Westenberg <westenbergbert@gmail.com> 27 oktober 2020 15:22
Till: Pär Svensson <parsvmail@gmail.com>

Skulle detta kunna vara lösningen?
Besökaren går in på Arkiv till Årsmöten och länkas till 1.1 Styrelsedokument och där till Årsmötesprotokoll.
Om det är så du tänkt dig och det är en optimal lösning tycker jag vi kör på den linjen.
Dina synpunkter uppskattas  och är viktiga för att vi "blindstyren" ska hitta rätt i den ibland krångliga digitala världen.
Vi hörs säkert snart igen!
Bert 

[Citerad text är dold]

Pär Svensson <parsvmail@gmail.com> 27 oktober 2020 15:38
Till: Bert Westenberg <westenbergbert@gmail.com>

Nja, det skulle vara möjligt självklart, inte svårare än det förslag jag har givit, men det är tre saker som jag inte förstår. 1. Varför tycker ni att det är viktigt att
offentliggöra årsmötesprotokoll. Det finns inget som säger att en ideell förening behöver göra det även om man givetvis kan göra det. 2. Om SDHF skall ha
medlemssidor och dessa skall ge något intresse för medlemmar måste de ge något unikt som de bara hittar där. För närvarande är det skralt med det förutom
på styrelsens sidor. 3. Om årsmötesdokument skall ligga på allmäna sidor vad är det då för vits med att även ha en "dublett" på styrelsens sidor? Ge gärna en
förklaring på dessa frågor, men jag gör självklart som ni vill oavsett. Ha de. /P
[Citerad text är dold]

Bert Westenberg <westenbergbert@gmail.com> 27 oktober 2020 16:06
Till: Pär Svensson <parsvmail@gmail.com>

Det intressanta på medlemssidorna är givetvis viktigt men det är ett projekt andra i styrelsen får arbeta med. Jag sköter bibliotek och föremålshanteringen 
förutom att jag är sekreterare. 
Tillgängligheten av årsmötesprotokoll tror jag inte är helt främmande även för ideella föreningar. Jag sitter i styrelsen för ett lokalt sjöfartsmuseum och där
anses det önskvärt att årsmöteshandlingarna är öppna.
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Ur arkivhanteringssynpunkt tycker jag det är bra att ha styrelseprotokollen samlade - styrmöte och årsmöte.
Talar vi samma språk om vi gör på följande sätt: ta bort årsmötesprotokollen från styrelsedokument och lägg dem under Arkiv och där Årsmötesprotokoll.
Om jag inte fattat det rätt nu får du på ditt pedagogiska sätt skriva ner rätt hanteringsordning av årsmötesprotokollen.
Det är väl fan om vi inte ska få fram den lösning du anser passar föreningen bäst.
Klar för nästa rond 

[Citerad text är dold]

Pär Svensson <parsvmail@gmail.com> 27 oktober 2020 16:44
Till: Bert Westenberg <westenbergbert@gmail.com>

555.Du är härlig! Mitt förslag blir då, vilket borde tillfredsställa båda dina önskemål, att vi tar bort den nuvarande formen av ofullständiga årsmötesprotokoll från
de allmänna sidorna och i stället där ger en direktlänk till dokumenten på "Styrelsens sidor" på så sätt får du kvar båda. Känns det ok? Jag gör inte mer i detta
i kväll, håller på med ett par artiklar om St Helena som är en av världens mest otillgängliga bebodda platser och bland annat erbjuder intressanta dyk både för
den marinbiologiskt och arkeologiskt intresserade. Äldsta kända vraket är från 1600-talet. Därmed har du lite tid på dig att fundera. Må gott.  /P 
[Citerad text är dold]

Bert Westenberg <westenbergbert@gmail.com> 27 oktober 2020 22:17
Till: Pär Svensson <parsvmail@gmail.com>

Vi testar ditt senaste förslag och så får vi se under morgondagen vad vi tycker.
Tack för tålamodet.
Nu är det godnattf ör mig,
Bert
[Citerad text är dold]

Pär Svensson <parsvmail@gmail.com> 27 oktober 2020 22:21
Till: Bert Westenberg <westenbergbert@gmail.com>

Ok. God natt här också, borde varit det för flera timmar sedan för min del. /P 
[Citerad text är dold]

Pär Svensson <parsvmail@gmail.com> 28 oktober 2020 09:14
Till: Bert Westenberg <westenbergbert@gmail.com>

Fixat. /P
[Citerad text är dold]

Bert Westenberg <westenbergbert@gmail.com> 28 oktober 2020 11:19
Till: Pär Svensson <parsvmail@gmail.com>

Bara en liten detalj, från den öppna delen Arkiv och Årsmöten kommer jag till 1.1.3 och får då beskedet att jag inte har behörighet.
Med behörighet kommer jag som vanligt in i Styrelsedokument.
När behörighets detaljen är klar hoppas jag att det till 99% har blivit som du i egenskap av webmaster tycker det ska vara. Om inte tar vi en ny rond!
Allt väl, solen skiner och förhoppningsvis blir det en produktiv dag,
Bert

[Citerad text är dold]

Pär Svensson <parsvmail@gmail.com> 28 oktober 2020 11:33
Till: Bert Westenberg <westenbergbert@gmail.com>

Ja, det var ju inte en liten detalj precis. Slarv av mig. Jag glömde att ta bort behörighetskravet på undersidorna, men nu skall det fungera. Väder, här har vi
åska och kraftigt regn på ingång och när man säger kraftigt regn här, då kan man räkna med översvämningar. /P. 
[Citerad text är dold]

Bert Westenberg <westenbergbert@gmail.com> 28 oktober 2020 14:50
Till: Pär Svensson <parsvmail@gmail.com>

Nu fungerar det perfekt ur all infallsvinklar.
Tack för utfört arbete.
Bert
[Citerad text är dold]


